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Närvarande:  Tina Carlson Ingdahl, Bengt-Olof Olsson, Susanne Svedberg ,  
 Henrik Zackrisson, Måns Lundin, Johan Carlsson, Peter Jönsson och 

Charlotta Nilsson Skarin 
 

Inbjudna: Claes Hassellund och Inge Arvidsson 

 

1. Ordföranden välkomnade och mötet inleddes 

2. Genomgång av föregående protokoll 
En kort genomgång gjordes. 

 
3. Avrapportering arbete med infiltration och markarbete runt stugan 

Inge rapporterade att arbetet med infiltrationen var klar samt de markarbeten som utförts runt 
stugan. Styrelsen beslutar att betala faktura från Claessons Entreprenad som motsvarar lämnad 
offert plus kostnader för extra markarbeten. 
 

4. Renovering av elljusbanan 
Styrelsen har fått två offerter, med lägre respektive högre effekt på LED-belysningslampor från 
Mikael Axelsson. Tina skickar ansökan till kommunen för bidrag (med högre effekt). Utifrån 
kommunens beslut tar styrelsen sedan beslut huruvida vi går vidare med renoveringen eller inte. 
 

5. Trivselhelg vid Ästad Gård 25 – 26 november  
12 stycken är anmälda från lördag lunch till söndag lunch. 
 

6. Träningshelg på Isaberg till våren 
Två storstugor (12 bäddar i varje) är bokade helgen den 27 – 29 april 2018. Mer info kommer 
längre fram.  

 
7. Aktuell information 

 
Kassör 
Det finns 200 000 kr i likvida medel och 200 000 kr i fond. 
 
Stugkommittén 
Vätternrunt-gäng lånar stugan den 9 eller 16 dec.  
 
Ban- och spår-kommittén 
Bil och släp med 018-grus är beställt. Faktura kommer. 
 
Cykelkommittén  
Inget nytt. 
 
Barn- och ungdomskommittén 
Inget nytt. 
 
Klädansvarig 
Hoodien har sålt bra. 
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8. Diskussion om styrelsen roll och föreningens värdegrund 
En diskussion kring vilka tävlingar i mtb, racer, löpning och triathlon som vi vill att IK Trasten har 
högt deltagande i. En lista upprättades. Frågan hanteras vidare på nästa möte. 

 
9. Nästa möte 

Nästa möte blir söndagen den 26 november kl 17-19. Valberedningen kommer att bjudas in. 
 

10. Övriga punkter 
En diskussion kring möjligheten att köpa stugan vid Skutesjön fördes. Fördelar och nackdelar 
lyftes fram. Frågan behandlas vidare vid nästa möte.  
 
Peter får i uppdrag att fråga markägaren om möjlighet att köpa mark kring dammarna. 
 
Årsmöte blir onsdagen den 21 februari kl 19. 
Styrelsen träffas kl 18:15. 

 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Charlotta Nilsson Skarin               
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